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Protokół 

z posiedzenia Komisji ds. Społecznych 

odbytego w dniu   24.10.2017 r.  

Komisja odbyła posiedzenie w składzie: Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych  radna 

Jolanta Kisielewska, wiceprzewodniczący komisji radny Jakub Malinowski, członek komisji 

radna Czesława Grabowska, członek komisji radna Aneta Nelke. Nieobecni: członek komisji 

radny Andrzej Adamczyk i  członek komisji radny Łukasz Biernacik. Lista obecności zał.       

Nr 1.  

W posiedzeniu udział wziął wzięli: wójt p. Mirosław Przysiwek i  pracownik UG p. Martyna 

Roślak. 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła poniższy porządek obrad posiedzenia do którego nie 

wniesiono uwag. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie  i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia  z dnia  27.09.2017 r. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał: 
a) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej      

w Kobylance w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Kobylance – projekt nr 68/ 17. 

b) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej     

w Kunowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Kunowie – projekt nr. 69/17. 

c) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Zespołu szkół Publicznych              

w Reptowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Reptowie i klasy dotychczasowego 

Gimnazjum Publicznego w Reptowie – projekt nr 70/17. 

d) w sprawie nadania nazwy urzędowej ulicy w miejscowości Kobylanka – projekt nr  71/17. 

4. Oświata w Gminie Kobylanka. 

5. Wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia.               

 

Ad. 2  

Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia z dnia 27.09.2017 r. 

Na posiedzenie przybyli: radny Andrzej Adamczyk i radny Łukasz Biernacik. Ilość radnych 

biorących udział w posiedzeniu  - 6 radnych. 

Protokół z posiedzenia komisji z dnia 27.09.2017  r. został przyjęty w następujący sposób:   

za-5, przeciw-0, wstrzymał się-1  w obecności 6  członków komisji. Protokół został  przyjęty. 

 

Ad. 3 

Zaopiniowanie projektów uchwał: 
a) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej      

w Kobylance w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Kobylance – projekt nr 68/ 17. 

Pracownik UG M. Roślak uzasadniła projekt uchwały: 

„Niniejsza uchwała ma na celu stwierdzenie przekształcenia  Szkoły Podstawowej                            

im. Józefa Mozolewskiego w Kobylance. 

Zgodnie z założeniami reformy oświaty, organ stanowiący jednostki samorządu 

terytorialnego na mocy art. 117 ust. 4 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 roku – Przepisy 

wprowadzające ustawę - Prawo oświatowe, został zobowiązany do podjęcia uchwały 

stwierdzającej przekształcenie dotychczasowej sześcioletniej szkoły podstawowej                             

w ośmioletnią szkołę podstawową w terminie do 30 listopada 2017 roku. Stosownie do treści 

art. 117 ust 1 ww. ustawy, dotychczasowa sześcioletnia Szkoła Podstawowa w Kobylance             

im. Józefa Mozolewskiego siedzibą przy ul. Szkolnej 10, 73-108 Kobylanka, z dniem                         
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1 września 2017 roku stała się ośmioletnią Szkołą Podstawową im. Jóżefa Mozolewskiego               

w Kobylance z siedzibą przy ul. Szkolnej 10, 73-108 Kobylanka. 

Mając powyższe na uwadze, podjęcie uchwały uważa się za zasadne.”                                                   

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie w obecności 6 członków 

komisji. 
 

b) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej     

w Kunowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Kunowie – projekt nr. 69/17. 

Pracownik UG M. Roślak uzasadniła projekt uchwały: 

„Niniejsza uchwała ma na celu stwierdzenie przekształcenia  Szkoły Podstawowej                            

w Kunowie im. Jana Brzechwy. 

Zgodnie z założeniami reformy oświaty, organ stanowiący jednostki samorządu 

terytorialnego na mocy art. 117 ust. 4 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 roku – Przepisy 

wprowadzające ustawę - Prawo oświatowe, został zobowiązany do podjęcia uchwały 

stwierdzającej przekształcenie dotychczasowej sześcioletniej szkoły podstawowej                             

w ośmioletnią szkołę podstawową w terminie do 30 listopada 2017 roku. Stosownie do treści 

art. 117 ust 1 ww. ustawy, dotychczasowa sześcioletnia Szkoła Podstawowa w Kunowie im. 

Jana Brzechwy  siedzibą w Kunowie 45 a, 73-110 Stargard, z dniem                                                  

1 września 2017 roku stała się ośmioletnią Szkołą Podstawową w Kunowie                                       

im. Jana Brzechwy z siedzibą  w Kunowie, 73-110 Stargard. 

Mając powyższe na uwadze, podjęcie uchwały uważa się za zasadne.”                                                    

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie w obecności 6 członków 

komisji. 
 

c) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Zespołu szkół Publicznych              

w Reptowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Reptowie i klasy dotychczasowego 

Gimnazjum Publicznego w Reptowie – projekt nr 70/17. 

Pracownik UG M. Roślak uzasadniła projekt uchwały: 

Niniejsza uchwała ma na celu stwierdzenie przekształcenia Zespołu Szkół Publicznych                        

w Reptowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Reptowie z klasami dotychczasowego 

Gimnazjum Publicznego w Reptowie. 

„Zgodnie z założeniami reformy oświaty, organ stanowiący jednostki samorządu 

terytorialnego na mocy art. 191 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 roku – Przepisy 

wprowadzające ustawę - Prawo oświatowe, został zobowiązany do podjęcia uchwały 

stwierdzającej przekształcenie dotychczasowej sześcioletniej szkoły podstawowej                             

w ośmioletnią szkołę podstawową w terminie do 30 listopada 2017 roku. Stosownie do treści 

art. 191 ust 2 ww. ustawy, dotychczasowa sześcioletnia Szkoła Podstawowa w Reptowie 

wchodząca w skład Zespołu Szkół Publicznych w Reptowie z siedzibą w Reptowie 96 a,                   

73-108 Kobylanka, z dniem 1 września 2017 roku stała się ośmioletnią Szkołą Podstawową     

w Reptowie z klasami dotychczasowego Gimnazjum Publicznego w Reptowie z siedzibą                 

w Reptowie 96a, 73-108 Kobylanka. 

Mając powyższe na uwadze, podjęcie uchwały uważa się za zasadne.”                                                    

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie w obecności 6 członków 

komisji. 

Pracownik UG M. Roślak poinformowała, na sesji zostaną przedstawione szczegółowe dane 

dotyczące wyników szkół gminnych w odniesieniu do innych gmin. 

Radny Ł. Biernacik – w jakich programach (konkursach) brały udział szkoły? Czy szkoły 

wystąpiły dot. udziału w programie „Bezpieczna +”? 
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M. Roślak –  informację dot. udziału w programach posiadają dyrektorzy szkół. Jest 

możliwość o wystąpienie o tablice interaktywne. Do programu „Bezpieczna+” nikt się nie 

zgłosił – to jest decyzja dyrektorów, a nie gminy. 

Radny J. Malinowski – jakie były osiągnięcia uczniów, szkół na koniec roku? 

Radna Cz. Grabowska – zwróciła się – czy komisja może się zgłosić do szkół w celu 

zapoznania  się jaki jest stan szkół, jakie są potrzeby. 

Radna J. Kisielewska – poinformowała, że ustalimy termin wizytacji w poszczególnych 

szkołach. 

Radna Cz. Grabowska – jaka jest subwencja na ucznia, czy się zwiększyła? 

M. Roślak – subwencję należy wyliczyć z metryczki. Subwencja się zwiększyła. 
Posiedzenie komisji opuścił radny Ł. Biernacik. Ilość radnych obecnych na posiedzeniu – 5 radnych. 

 

d) w sprawie nadania nazwy urzędowej ulicy w miejscowości Kobylanka – projekt nr  71/17. 

Uzasadnienie do projektu uchwały: 

„Obowiązki, jakie na gminę nakładają zapisy Ustawy o samorządzie gminnym i Prawo 

geodezyjne i kartograficzne oraz składanie przez właścicieli nieruchomości do Urzędu Gminy                                

w Kobylance wniosków o nadanie im numeracji porządkowej powodują, że zachodzi 

potrzeba nadania nazw ulicy w miejscowości Kobylanka. 

 Działka geodezyjna nr 32/6,obręb Kobylanka stanowi własność osoby prywatnej. 

Nazwa ulicy – Logistyczna została uzgodniona z właścicielem przedmiotowej działki               

i nawiązuje do charakteru prowadzonej działalności gospodarczej prowadzonej na działkach 

zlokalizowanych wzdłuż planowanej ulicy.” 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie w obecności 5 członków 

komisji. 

 

Ad. 4 

Oświata w Gminie Kobylanka. 

Do informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2016/2017 w tym             

o wynikach egzaminu gimnazjalnego w szkołach prowadzonych przez Gminę Kobylanka, 

która została przedstawiona brak uwag. 

 

Ad. 5 

Wolne wnioski. 

Radna Cz. Grabowska zgłosiła wniosek, aby do szkół udała się cała komisja. 

Wójt – poinformował, że należy z „czymś” jechać. Określić cel, problem.  Warunki są fatalne. 

Kredyt na finansowanie dwóch szkół.  

Radna J. Kisielewska – czy subwencja jest większa? 

Wójt – tak, jest większa. 

 

Ad. 6 

Zamknięcie posiedzenia.               

Po zrealizowaniu porządku obrad posiedzenie zostało zakończone. 

 

Protokołowała: 

Joanna Baszak 
Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych 

                                                                                           Rady Gminy Kobylanka 

 

                                                                                                                  Jolanta Kisielewska 

 

 


